





滙豐信用卡持卡人最紅優惠 Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

Golden Autumn Feast套餐「二人同行一人免費」 'Two for the Price of One' on Golden Autumn Feast Set Menu

一般零售價每位 Usual retail price per diner:

港幣 388元 HK\$

前菜拼盤 Appetizer Platter

檸檬葉雞肉串 <u>Chicken Skewer with Lemon Leaves</u>

豬頸肉青木瓜沙律 Green Papaya Salad with Pork Neck Fillet 香煎扎肉伴濱海

Pan-fried Salami with Banh Hoi

主菜 Main

黃咖喱軟殼蟹配蒜茸包 Yellow Curry Soft Shell Crab with Garlic Bread 安南牛肉湯河粉/越南雞絲湯河粉/安南春卷撈檬粉

Vietnamese Rice Noodle Soup (Beef / Shredded Chicken) / Deep-fried Spring Rolls Cold Vermicelli

甜品 Dessert

斑蘭千層糕 Pandan Layer Cake 蒸南瓜焗蛋 Steam Pumpkin Custard

飲品 Drinks

越南咖啡/檸檬冰茶/荔枝特飲 Vietnamese Drip Coffee / Iced Lemon Tea / Lychee Smash

4/10/2021 - 12/12/2021

優惠只適用於利園分店。優惠適用於星期一至日上午11時30分至晚上6時之堂食,最後下單時間為下午5時(節日除外)。每2位惠顧方可享用優惠。另收以一般零售價計算之加一服務費。安南現金券不適用於此套餐。如使用此優惠,1957 & Co. Loyalty Program會員不可於是次惠顧賺取/兑換會員積分。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。

The offer is applicable at Lee Garden outlet only. The offer is applicable from Monday to Sunday 11.30 am to 6 pm, last order at 5 pm (except festive days), for dine-in only. The offer can only be redeemed once per every two diners. Subject to 10% service charge, based on the usual retail price. An Nam dining voucher is not applicable to this menu. 1957 & Co. Loyalty Program Members can neither earn nor redeem points for their visit if they choose to enjoy this offer. Terms and conditions apply. Please contact the merchant(s) or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.